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Abstract (en)
The present invention relates to pigmented filaments, fibres, monofilament yarns or multifilament yarns, based on polyamide, having improved
stability with respect to degradation by ultraviolet radiation and atmospheric agents. They contain, in particular, from 15 to 100 ppm of copper with
respect to the weight of polyamide, in the form of a copper compound, from 800 to 2000 ppm of halogen in the form of a metal halide, and from 40
to 200 ppm of manganese in the form of a manganese compound. They find their application in the form of textile surfaces, in particular flocked
surfaces, nonwovens, carpets, for indoor and outdoor use, such as sports pitches, amusement areas, artificial lawns, etc.

Abstract (fr)
La présente invention concerne des filaments, fibres, fils mono ou multiflamentaires, pigmentés, a base de polyamide présentant une stabilité
améliorée vis a vis de la dégradation par les rayonnements ultra-violets et les agents atmosphériques. lls contiennent en particulier 15 a 100 ppm de
cuivre par rapport au poids de polyamide, sous forme d'un composé du cuivre, 800 a 2000 ppm d'halogéne sous forme d'un halogénure métallique
et de 40 a 200 ppm de manganése sous forme d'un composé du manganese. lls trouvent leur application sous forme de surfaces textiles en
particulier surfaces floquées, non tissées,tapis, dans les emplois intérieurs ou extérieurs tels que les terrains sportifs, surfaces d'agrément, gazons
synthétiques, etc...
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